

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/5458

18 February 1983

Limited Distribution

Original: English/
anglais

THAILAND - ELIMINATION OF IMPORT SURCHARGE

The following communication, dated 26 January 1983, has been received from the Permanent Mission of Thailand.

With reference to paragraph 25 of the Supplementary Memorandum on the Foreign Trade Régime of Thailand as contained in GATT document L/5291, I have the honour to inform you that the Government of Thailand has now abolished with effect from 1 January 1983, the surcharge of 0.5 per cent of the c.i.f. price of imported items imposed on 19 February 1982 under the Export and Import Act B.E.2522 (1979).

THAILANDE - ELIMINATION DE LA SURTAXE
A L'IMPORTATION

La Mission permanente de la Thaïlande a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 26 janvier 1983.

Me référant au paragraphe 25 de l'Aide-Mémoire complémentaire sur le régime de commerce extérieur de la Thaïlande, qui a fait l'objet du document du GATT L/5291, j'ai l'honneur de porter à votre connaissance que le gouvernement thaïlandais a maintenant aboli à compter du 1er janvier 1983 la surtaxe de 0,5 pour cent sur le prix c.a.f. des marchandises importées, qui avait été instituée le 19 février 1982 en vertu de la Loi 2522 de 1979 sur les exportations et les importations.